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 !שלום לכולם

 

 פורום מזכירים ומנהלי קהילה בשדה אליהו

נפגש הפורום בקיבוץ שדה אליהו. מדווחת רותם שכטר:  השבוע

ארגונית בניהול קהילה". את היום  עסקנו בכותרת "פוליטיקה

אדמת שמיים" " פתחנו עם הרב אלישיב בלוך ראש בית המדרש

ישיבה המשלבת עבודה חקלאית עם לימוד תורה, ופועלת  –

אליהו. הרב אלישיב הרחיב מזווית הראיה של בית  בשדה

הגלומים במיקומו של המוסד  המדרש על האתגר והפוטנציאל

 מתמיד בייחוד וביחד. בשדהבשדה אליהו ועל העיסוק ה

הפוליטיקה הארגונית עסקנו בשאלות: מתי ואיך אנחנו 'עושים 

מתי ומדוע אנחנו נמנעים מפוליטיקה  ; פוליטיקה' בתפקיד

 בהתאמה בין מצבים -כלים מעשיים במנהיגות פוליטית בקהילה עסקנו בפרקטיקות  בסדנא על .ובמחירים והרווחים שבכך

תעשה, נורות אזהרה, איפה עובר הגבול  עשה ואל –ה ; בקוד האתי בפוליטיקה של ניהול קהילה אופייניים לדרכי פעול

 למידה מהצלחות. הדגשנו את המסר החיובי כי פוליטיקה היא אומנות העשייה הכוללים –שלי/שלנו? ובטיפים וטריקים 

וחיילים בודדים מרחבי העולם המגיעים  יםבית לצעיר -המשותפת האפשרית. בחלק השני של המפגש סיירנו בקמפוס "הביתה" 

מלאה  עברית, גרעין צבר וכד'. התרשמנו מהמבנה המודרני, מהכיתות והחדרים, שמענו לישראל במסגרות שונות כגון אולפן

המחודש והמרשים של חברי שדה אליהו עם  בן יצחק מנהלת המקום, על הפעילות המגוונת המתקיימת בקמפוס, על החיבור

 תודה לתמר, ללאה, לרב אלישיב ולשדה אליהו על האירוח. המפגש הבא של הפורום .והצעירות ועל אתגרי התפעולהצעירים 

תב"ע, תשתיות, תהליכי  -תכנוני ופיזי  יתקיים אי"ה במושב כרמל שבדרום הר חברון ויעסוק בצמיחה דמוגרפית בהיבט

באופן  ים קהילתיים חברתיים. וביכולת לקדם תהליכים מורכביםתכנון לבין מאפיינ בנייה. במפגש נעסוק בשילוב בין תהליכי

 .וקרקעות מיטבי. המפגש יהיה במתכונת קצת שונה ומוזמנים גם אנשי צמ"ד, תכנון

 

 עכו -שבת צעירים

משתתפים ממשפחות צעירי הקיבוץ הדתי, נהנו בסוף השבוע שעבר  100-כ

של עכו, מהרצאות  משחק של כיף ברחובותיה-מופלא, מסיור ממזג אוויר

של ד"ר דוד ותמי ביטון, של מיכל ואלירן מלכה,  מרתקות ומעוררות מחשבה

טעמנו גם מסיור של לירן יניב מסעד,  .ושל אריק הר זהב מכפר עציון

גלבוע. קיימנו דיון ושיח על  ומחריימה מפנק של השף ירמי רייבי ממעלה

ם מהמזכירות הפעילה. נוספי התנועה, משימותיה וייעודה עם אמיתי וחברים

אוכל מפנק והרבה יחד,  תיבלנו את כל הטוב הזה בליווי פיוטים וניגונים

בימים אלה על דיוק  כמיטב מסורת שבתות התנועה. המזכירות הפעילה עמלה

את הקשר  על מנת למנף את השבת, לקדם 2019 -והתאמת תכנית העבודה ל

 י פעולה משמעותייםוהמעורבות של התנועה בקרב הצעירים ולפתח נתיב

 .בתחום הצעירים בקיבוצים ובתנועה

 

9.20120.14  בס"ד תשע"טא'  אדרב 'ט 

כ'   8.3.2018
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 הנחת אבן הפינה למבנה קבע –מכינת יונתן 

חמישי שעבר התקיים טקס הנחת אבן הפינה להקמת מבנה הקבע של מכינת  ביום

שבקיבוץ עלומים. מדווח צביקה בלומשטיין )עלומים( יו"ר המכינה: את  יונתן

תניהו אחיו של יוני נתניהו הי"ד שעל שמו נקראת כיבדו רוה"מ בנימין נ האירוע

ורעייתו שרה. את אבן הפינה הניחו רוה"מ, ראש המועצה האזורית שדות  המכינה

עידאן, ראש המכינה איציק יבלונסקי וצביקי פורת. מבנה הקבע יבנה  נגב תמיר

השלמת גיוס התקציב לפרויקט. קדמו לטקס מפגש של רוה"מ עם  בקרוב לאחר

מחזור ח' )!!(, והכנסת ספר תורה שנתרם לזכרו של יוני ז"ל.  מכינת יונתןחניכי 

על אחיו יוני והרוח שהשאיר אחריו: "הרוח הזאת של יוני, של  במפגש סיפר רוה"מ

שבסוף מתנקזים  -כל ההיסטוריה שלנו, כל תולדות עם ישראל  לחימה והבנה של

שאנחנו עושים כדי להבטיח את המשך הקיום של העם שלנו.. אנחנו  למה -לאחריות 

מיוחד.. שולח שורשים לקרקע ושולח ענפים לשמים". על אף סידורי  עץ עתיק

 -תרוהתכונה סביב הביקור, האירוע היה מרגש ומכובד. במבט רחב יו האבטחה

לביסוס ומבני הקבע מלווה עוד מוסדות חינוך על תיכוניים שלנו בעין  אתגר המעבר

 .בצהלי ועוד, בעז"ה נזכה להתקדם בנחישות ובאחריות ,הנצי"ב

 

 רשם האגודות השיתופיות בניר עציון

יון לדיון לקראת ההצבעה חברי ניר עצ שעבר, נפגש רשם האגודות השיתופיות עו"ד מירון הכהן, עם הועד הממונה ועם בשבוע

-נוספת בניר עציון. הרשם שמע סקירה כוללת מהוועד המנהל, על מצב המשק  על מודל אורחות החיים, העומד להצבעה

ישנה תמיכה רחבה יחסית במודל  והקהילה ועל תהליכי השינוי. לבסוף התקיימה שיחה פתוחה עם החברים. נדמה כי העסקים

לחברים הותיקים, תוך שמירה על ביטחון סוציאלי ורווחה ברמה טובה,  לול שינוי רך יחסיתהשינוי )מודל שיזורי שבו מס

עצירה בקליטה, מועמדות לקליטה  שנה של 20 -מסלול מופרט מלא לחברים נקלטים חדשים(. נכון לעכשיו, ולאחר כ וקיום

ם הקליטה לחברות מלאה במודל החדש. החברים מעוניינים מאד בקידו משפחות מבני ותושבי ניר עציון, ודומה שרוב 22

לידי אנשי ניר עציון, לאחר קבלת  הנוכחית היא לקיים תהליך מדורג של סיום הועד הממונה והעברת הניהול חזרה התכנית

 .2019החלטות והפעלת השינוי במהלך 

 

 פלציב' בדרך להנפקה'

מפעל בעין הנצי"ב,  ך ומורכב. לחברהפלציב' של קיבוץ עין הנצי"ב בדרך להנפקה לאחר תהליך ארו' חברת

מהם בישראל. את כספי ההנפקה מייעדת  250-כ ,עובדים 650-וכן בארה"ב ובמדינות נוספות, והיא מעסיקה כ

הקיבוץ הדתי מברכת את הקיבוץ ואת וחבריו, וכמובן את עובדי המפעל,  החברה להמשך התרחבותה. תנועת

-מנכ"ל המפעל, ו בצוות המוביל, מאיר לנגר )חבר עין הנצי"ב(ידי העוסקים במלאכה, ובתוכם  ומחזקת את

 !אמנון ברודי )משואות יצחק( יו"ר המפעל. ברכה והצלחה

 

 במדרשת עין הנצי"ב –שבע שבתות תמימות 

למלא  עכשיו הזמן -ונתתן  זה הזמן שלכן! אחרי שעשיתן -שירות לאומי או צבאי  בוגרות

לימוד תורה  וכנית "שבע שבתות תמימות", תוכנית שלאת הנפש והרוח. אתן מוזמנות לת

  .מעמיק וחוויה רוחנית. בין פסח לשבועות, במדרשת עין הנצי״ב

   office@midrasha.co.il ל:פרטים במיי

 .050-2687999ובוואטסאפ: 

 

 שבת שלום,

 

 אמיתי פורת וחברי המזכירות הפעילה
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